

Eliminate

Complete disinfection in 4 minutes!



About this product

Eliminate is a one-step disinfectant wipe, with no need to pre-wash or rinse the surface. It handles daily cleaning and disinfection without requiring additional sprays, sponges or buckets. Eliminates 99.9% of contaminants in just 15 seconds and complete disinfection in only 4 minutes; giving you the peace of mind that your surfaces are free of bacteria, viruses and fungi. The fast and efficient formula makes it ideal for busy environment where there is no time to waste on slow disinfecting time. The textured fabric of the wipe makes it ideal to absorb the chemistry, while capturing the dirt, bacteria and viruses without smearing them. Easy to use, its safe formula can be used on a wide variety of non-porous surfaces in both health care and non-health care settings.

DIN: 02459507

- Delivers effective cleaning, sanitizing, disinfecting and malodour control
- Ideal for use by non-custodial workers
- Worry free disinfecting
- Convenient and easy to use, saves considerable time cleaning
- Eliminates the risk of dilution errors – every single wipe contains the proper
- Active ingredients to ensure complete disinfection
- Eliminates the risk of cross-contamination from the conventional bucket method
- Disposable to prevent the spread of microorganisms and infections
- No harsh bleach scent
- Can be used as a floor cleaning/disinfectant wipe



Kill Claims

Eliminate Wipes are a one-step disinfectant and bactericidal according to the current AOAC Use-Dilution Test Method modified in the presence of **5% organic serum against:**

Bacteria:

Staphylococcus aureus, Salmonella enterica, Pseudomonas aeruginosa

Escherichia coli O157:H7, ESBL Escherichia coli, Klebsiella pneumoniae, Listeria monocytogenes, Streptococcus pyogenes

Viruses:

HIV-1, Influenza Type A Virus / Brazil Flu, Influenza A Virus H1N1, 2013 Influenza A Virus (H7N9), Human HBV, Human HCV

Fungi:

Candida albicans



Code:

53377 (180 wipes)
*6 containers per box



Eliminate

Une désinfection complète en 4 minutes!



À propos du produit

Eliminate est une lingette de désinfection en une étape, qui ne nécessite aucun prélavage ou rinçage de la surface. Conçu pour le nettoyage quotidien et la désinfection sans nécessité de seaux, de lavettes ou de pulvérisateur supplémentaire. Élimine 99,9 % des contaminants en seulement 15 secondes et une désinfection complète en seulement 4 minutes; vous donnant ainsi une tranquillité d'esprit que vos surfaces sont libres de bactéries, virus et champignons. La formule efficace à action rapide les rend idéales pour les environnements occupés où il n'y a pas de temps à perdre sur une désinfection lente. Le tissu texturé de la lingette le rend idéal pour absorber la chimie, tout en capturant la saleté, les bactéries et les virus sans les répandre. Facile à utiliser, sa formule est sécuritaire pour une utilisation sur une multitude de surfaces non poreuses dans les milieux de soins de santé et général.

DIN : 02459507

- Fournis un nettoyage efficace, un assainissement et une désinfection sans souci et un contrôle d'odeurs
- Idéal pour une utilisation par tous, non seulement les préposés à l'entretien
- Pratique et facile à utiliser, elles économisent considérablement de temps
- Élimine les risques d'erreurs de dilution – chaque lingette contient les ingrédients appropriés pour assurer une désinfection complète
- Élimine les risques de contamination croisée, souvent rencontrés avec la méthode conventionnelle du nettoyage au seau
- Jetable pour prévenir la propagation des micro-organismes et les infections
- Aucune odeur agressive d'eau de Javel
- Peut être utilisé pour nettoyer/désinfecter le plancher

Données d'efficacité

Eliminate est un désinfectant et bactéricide en une seule étape en accord avec l'AOAC Use-Dilution Test modifié en présence de matières organiques (5% sérum sanguin) contre :

Bactéries : Staphylococcus aureus, Salmonella enterica, Pseudomonas aeruginosa

Escherichia coli O157:H7, ESBL Escherichia coli, Klebsiella pneumoniae, Listeria monocytogenes, Streptococcus pyogenes

Virus : HIV-1, Inuenza Type A Virus / Brazil Flu, Influenza A Virus H1N1, 2013 Influenza A Virus (H7N9), Human HBV, Human HCV

Champignons : Candida albicans

Code :

53377 (180 lingettes)
*6 contenants par boîte

